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Hei 

  

No er det omlag eitt -1- år sidan Fylkesmannen opprettholdt vedtaket gjort av Plan og 

Miljøutvalet 23.09.2015. Men vilkåra som var gjeve er ikkje følgd opp. Kvifor ikkje? 

  

Tenkjer då spesielt på kulepunkt 4. 

Dette er ikkje gjort , er tiltaket då ulovleg? 

Tiltakshavar har skrive at han skal ordne opp, men har ikkje gjort noko. 

Korleis vert saka følgd opp? 

Korleis vil kommunen sjå til at eigedomen vert tilbakeført innan frist (30.09.2017) som 

vart gjeve i vedtaket. 

  

  

Mvh Håkon Reigstad 

  

  

  


